
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۳۰۲۷

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۲۰:۳۲ ۱۳۹۷/۹/۱

متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: در دیدار رهبر با مدال آوران مسابقات پاراآسیایی شاهد بودیم که ایشان

در بخشی از سخنان خود به حضور بانوان چادری اشاره کردند و این حرکت را ارج نهادند و آن را قدرت

نمایی فرهنگی خواندند و حرکتی در جهت جنگ اراده ها دانستند. سوال اینجاست که چرا با وجود

اینکه در سال های گذشته نیز بانوان چادری در این مسابقات حضور داشتند به این شکل مستقیم

خطاب نشدند، چه تحلیلی در پس این حرف رهبری و خطاب مستقیمشان وجود دارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: نمیدانم. شاید پیش نیامده و شاید احساس کردند باید در حال حاضر بر

این امر تأکید شود تا از آن غفلت نگردد. موفق باشید


